
 

 

Küldöttgyűlés 
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat 

Emlékeztető 

2023. május 23. (16:03 - 16:48) 

Helyszín: KAZY 

Jelenlévők a Küldöttgyűlés részéről: 
 

1. Czegle Péter 

2. F. Tóth Balázs 

3. Faragó Teó Pál 

4. Horváth Stella 

5. Sferra Evelin Gerda 

6. Storcz Vivien Zsuzsanna 

7. Szóráth Blanka 

8. Szabó Éda Zsófia 

9. Tóth Endre 

10. Túri Dorottya 

11. Wawra Máté 

12. Zanócz Gergely Soma 

 
Jelenlévők az Elnökség részéről: 
 

1. Tóth Cintia    Elnök 

2. Ehrenberger Blanka   Alelnök 

3. Horváth Szonja   Gazdasági Bizottság elnöke 

4. Fejes Zsófia    Diákjóléti Bizottság elnöke  
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5. Szupkay Benedek   Kommunikációs Bizottság elnöke 

6. Tóth Dorottya Panna  Rendezvényszervező Bizottság elnöke 

7. Szépréti-Nagy Dorka  Tanulmányi Bizottság elnöke 

8. Gál Anna    Perspektíva főszerkesztő 

 
 
 
Jelenlévők az Ellenőrző Bizottság részéről: 
 

1. Téglási Berta   Elnök 

2. Demetrovics Hanna  Tag 

 

 

 

   Ehrenberger Blanka 16:03-kor megnyitja az ülést és köszönti a Küldöttgyűlés tagjait. Az 
Ellenőrző Bizottság elvégzi a mandátumellenőrzést és kijelenti, hogy a Küldöttgyűlés 12 
mandátummal határozatképes. Téglási Berta megállapítja, hogy a meghívó és a szükséges 
előterjesztések időben kiküldésre kerültek. Ehrenberger Blanka felkéri Téglási Bertát a 
jegyzőkönyv vezetésére, melyet a Küldöttgyűlés szimpátiaszavazással egyhangúlag elfogad. 

 

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok: 

1. Az Elnökség beszámolója 

2. PPK HÖK 2022 évi költségvetési beszámolójának elfogadása 

3. Delegálás Kari Bizottságokba 

4. Egyebek 
 
Ehrenberger Blanka javaslatot tesz a napirdenek módosítására, mivel Tóth Cintia csak később 
tud megérkezni, hogy közölje a beszámolóját. A napirendi pontok módosítását a 
Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadja. 
 
 

1. PPK HÖK 2022 évi költségvetési beszámolójának elfogadása 
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Ehrenberger Blanka felkéri Horváth Szonját, hogy ismertesse a Küldöttgyűlés előtt a  

2022-es év költségvetési beszámolóját tételenként. Horváth Szonja köszönti a Küldöttgyűlés 
tagjait és a továbbiakban tételenként ismerteti az előzetesen kiküldött költségvetési 
beszámolót. Ezek után azt kérdezi a Küldöttgyűlés tagjaitól, hogy van-e kérdésük, mire F. 
Tóth Balázs jelzi, hogy neki van. F. Tóth Balázs azt kérdezi, hogy ami “maradvány”-ként van 
feltüntetve, az a PPK-t illeti-e meg, vagy vissza kell juttatni esetleg a Kancellárhoz. Horváth 
Szonja azt válaszolja a kérdésre, hogy az a PPK tulajdonában marad. Újabb kérdésként azt 
teszi fel, hogy a Gólyatábor költségeinek azon maradékát, ami nem számít bele az önrészbe, 
azt az EHÖK állta-e, mire Horváth Szonja azt válaszolta, hogy igen.  

Horváth Szonja visszaadja Ehrenberger Blankának a szót. 
 
 

2. Delegálás Kari Bizottságokba 

 
Ehrenberger Blanka felkéri Demetrovics Hannát és Lorna Emma Jones-t, hogy a titkos 

szavazás alatt képezzék a szavazatszámláló bizottságot. Demetrovics Hanna és Lorna Emma 
Jones elfogadják a felkérést. Ehrenberger Blanka megkéri Demetrovics Hannát, hogy ossza ki 
a Kari Bizottságokba való delegálásokról szóló szavazólapokat. Miután a Küldöttgyűlés tagjai 
kitöltötték a szavazólapot, Demetrovics Hanna és Lorna Emma Jones összegyűjtik azokat és 
elhagyják a termet. Miután visszatérnek Demetrovics Hanna közli a jelenlévőkkel a szavazás 
eredményét, miszerint: 

 
A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Besenyei Bence 

Titusz delegálását a Kari Tanácsba tagként. 
A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Dobi Hanna 

delegálását a Kari Tanácsba tagként. 
A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Lillik Dóra 

delegálását a Kari Tanácsba tagként. 
A Küldöttgyűlés 11 igen, 1 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Tóth Huba 

Benedek delegálását a Kari Tanácsba tagként. 
A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Bárkányi Eszter 

delegálását a Kari Tanácsba póttagként.  
A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Deák Barbara  

delegálását a Kari Tanácsba póttagként. 
A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Harangozó 

Pálma delegálását a Kari Tanácsba póttagként. 
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A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Németh Fanni 

delegálását a Kari Tanácsba póttagként. 
A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Wawra Máté 

delegálását a Kari Tanácsba póttagként. 
 
Ehrenberger Blanka megköszöni a szavazatszámláló bizottság munkáját és azzal 

fordul a Küldöttgyűlés tagjaihoz, hogy most a következő napirend előtt 10 perc szünet 
következik, amíg Tóth Cintia megérkezik. 
 
 

3. Az Elnökség beszámolója 

 
Miután Tóth Cintia megérkezik, köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait és bejelenti, 

hogy szeretné kiegészíteni a beszámolóját azzal, hogy mostanában nagy erőkkel a Gólyatábor 
szervezésével foglalatoskodik. Az esemény az Informatikai Karral karöltve augusztus 28-as és 
30-a között fog lezajlani. A helyszín közös lesz, de a programok alatt nem fognak az 
Informatikai Kar és PPK hallgatói érintkezni. F. Tóth Balázs azzal a kérdéssel fordul Tóth 
Cintiához, hogy az a tény, hogy visszahívték tisztségéből Bölcskei Dalma Külügyi Bizottsági 
elnököt, változtat-e bármit a Külügyi Bizottság összetételén. Tóth Cintia azt válaszolja hogy 
erre az “Egyebek” napirendi pontnál bővebben ki fog térni, de a Bizottság működése és a 
Bizottságban működő pozíciók változatlanok maradnak. Tóth Cintia arra kéri a Küldöttgyűlés 
tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.  

 
Ehrenberger Blanka is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait. Kettő dologgal 

szeretné kiegészíteni a beszámolóját, miszerint márciusban a Hallgatói Önkormányzat 
összetartását szervezték, amin a csapat szakmai fejlődésére és a csapatépítésre fektették a 
hangsúlyt. Arról számol még be, hogy az utóbbi időben Tóth Cintia helyett részt szokott venni 
az EHÖK Elnökségi ülésein, ahol mostanában az Alapszabály módosítása a legfontosabb 
projekt. Ehrenberger Blanka arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a 
beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja. 

 
 
Tóth Cintia ismerteti Andrónyi Réka beszámolóját, majd azzal fordul a Küldöttgyűlés 

tagjaihoz, hogy van-e valakinek kérdése. F. Tóth Balázs jelzi, hogy neki van. Azt kérdezi, 
hogy ahogy itt, a budapesti PPK-s hallgatóknak, úgy Szombathelyen is vannak-e számukra 
biztosítva programok és aktív kari élet. Tóth Cintia azt válaszolja, hogy több karnak is van 
Szombathelyen kirendeltsége és együtt szoktak eseményeket tartani. Tóth Cintia arra kéri a  
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Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el Andrónyi Réka beszámolóját. A Küldöttgyűlés 
egyhangúlag elfogadja. 

 
Fejes Zsófia is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait és bejelenti, hogy azzal 

szeretné kiegészíteni a beszámolóját, mostanában a rendszeres szociális támogatásokkal 
foglalkozott, átnézték az összes új eljárást. Sikeresen lezajlottak a kari pályázatok pályázási 
időszakai is, a pályázási időszak tanulságait magukkal viszik a következő szemeszterre. Még 
azt osztja meg, hogy sikeresen lezajlott a Mindenki Segít Napok eseménye. Arra kéri a 
Küldöttgyűlést, hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja 
Fejes Zsófia beszámolóját. 

 
Horváth Szonja is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait. Azzal szeretné 

kiegészíteni a beszámolóját, hogy a munkája nagy részét mostanában neki is a Gólyatábor 
szervezése teszi ki és a napokban elkészítette a 2022-es év költségvetési beszámolóját is.  
Arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés 
egyhangúlag elfogadta Horváth Szonja beszámolóját. 

 
Szupkay Benedek is köszönti a Küldöttgyűlés tagjait. Szeretné kiegészíteni a 

beszámolóját azzal, hogy nemrég a #mediagroup tagjai szakmai napon vettek részt. F. Tóth 
Balázs azt a kérdést intézi Szupkay Benedekhez, hogy mikor lesz tagfelvételi időszak a 
#mediagroup csapatába, mire Szupkay Benedek azt válaszolja, hogy eddig félévente tartottak 
toborzást, azonban be szeretnék vezetni azt az újítást, hogy évközben bármikor be lehessen 
lépni a körbe. Mindazonáltal a félévente esedékes promózását is folytatni fogják. Szupkay 
Benedek arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés 
egyhangúlag elfogadja. 

 
Tóth Dorottya Panna is köszönti a Küldöttgyűlés tagjait. Azzal egészíti ki a 

beszámolóját, hogy mostanában a hagyományos rendezvények megtartása mellett fókuszban 
volt a képződő Animátorok képzése. 110 képződő vált friss Animátorrá és 23 Veterán 
Animátort avattak idén. Arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A 
Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja Tóth Dorottya Panna beszámolóját. 

 
Szépréti-Nagy Dóra is köszönti a Küldöttgyűlés tagjait. Azzal egészíti ki a 

beszámolóját, hogy az utóbbi időben a Delegált képzés átalakításán munkálkodtak, mivel 4 
napos képzést fognak kialakítani, egy 5. vizsganappal. Mostanában kezdtek el készülni a nyári 
időszakra, mert tavaszi Delegált hétvége hagyományát mostantól fogva át szeretnék tenni 
nyárra. F. Tóth Balázs azzal a kérdéssel fordul Szépréti-Nagy Dórához, hogy hogy veszi 
észre, a Delegált Kör tagjainak száma az évek alatt nő, esetleg csökken, vagy stagnál, 
Szépréti-Nagy Dóra azt válaszolja, hogy körülbelül 100 taggal évek óta stagnál a csoport  
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létszáma. Arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés 
egyhangúlag elfogadja Szépréti-Nagy Dóra beszámolóját. 
 

Gál Anna is köszönti a Küldöttgyűlés tagjait, és azzal szeretné kiegészíteni a 
beszámolóját, hogy elkezdte az utódképzés folyamatát, ugyanis a mai nappal ő lemond a 
Perspektíva főszerkesztői pozíciójáról. Utódja, Czingráber Péter holnap veszi át a tisztséget, a 
főszerkesztőhelyettesi pozíciót pedig változatlanul Csipke Ágnes fogja betölteni. A 
továbbiakban is törekedni fognak arra, hogy az Animátori Körrel karöltve szemeszterenként 1 
Verses Est esemény megrendezésre kerüljön. Továbbá azt osztja meg, hogy a júniusi 
időszakban megérkezik a Tudományperspektíva nyomtatott példánya, amin a Tanulmányi 
Bizottsággal együtt dolgoztak. Arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a 
beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja Gál Anna beszámolóját.  

 
 

4. Egyebek 
 

Tóth Cintia kifejti, hogy Bölcskei Dalma, külügyi Bizottsági elnököt a tisztséggel járó 
munkában való helyt nem állása miatt tisztségéből visszahívták. Utódjaként Lillik Dóra, 
jelenlegi kollégiumi-, és pályázati referenst fogják kinevezni.  

 
Nem érkezett több bejelentés, így Tóth Cintia az ülést 16:41 perckor lezárja. 
    
Budapest, 2023. május 23. 
 
 
 
    Tóth Cintia Téglási Berta 
        elnök elnök 
ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság 
 ELTE PPK HÖK 
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